
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÄPPELBO ÖSTRA VVO 240502 
 

Närvarande: P O Eriksson, Fredrik Geidnert, Anton Ähdel, Tomas Holtmoen, 
Jessica Geidnert 

 
 

§1 Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§2. Kassör redovisade nuläget i ekonomin. Ekonomin är stabil med en god 
kassa, dock finns en riskbedömning gjord av kassören där det påvisas 
möjliga risker för en framtida försämrad ekonomi för föreningen. Den 
främsta risken ligger i vikande medlemsantal och därmed färre jägare. 
 
§3 Bestämmande av tidpunkt för årsstämma 
Styrelsen beslutade att årsmötet skall hållas söndagen 23 juni kl 15:00 i 
Rågsvedens Bystuga 
 
§4 Ordförande informerar kort ang bildandet av det nya älgskötselområdet, 
sk Äppelbo Södra. Vi kommer även fortsatt att tillhöra Säfsens 
förvaltningsområde, men tanken är att våra egna lag skall kunna själva fatta 
besluten närmare de egna medlemmarna. Inget besked har kommit på den 
ansökan vi lämnat in. 
 
§5 

• De som inte löst jaktkort föregående år kommer inte att få jaktkort per 
automatik utan får höra av sig till kassör. 

• Styrelsen kommer att föreslå på årsmötet att jaktkortsavgifterna skall 
lämnas oförändrade. 

• Jaktstart på älgjakten är alltid 8 oktober. 2024 är det en tisdag. För 
information kommer grannlagen i omkringliggande vvo att börja jaga 
måndag v 42 (14 oktober). Jaktlagen i Äppelbo Östra bör enligt 
styrelsen komma överens om jaktstart då styrelsen anser att det är 
mycket mer fördelaktigt att lagen jagar samtidigt och helst också 
samtidigt som omkringliggande lag. 

 
§6 Mötet avslutas 


